
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 22. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 467
Mener ministeren, det er rimeligt og værdigt, at en borger skal vente mere end to år på en
handicapbil, som kommunen ikke engang har bestilt endnu, når bilen er helt afgørende
for, at borgeren kan komme rundt og få en hverdag til at hænge sammen, idet der
henvises til artiklen ”Stadig ingen handicapbil på vej efter to år” fra fyens.dk den 21. marts
2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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